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To:

From: )

Sent: Tue 9/22/2020 6:40:22 AM

Subject: RE: Terugkoppeling en proces: vooroverleg BO VNG-Rijk

Received: Tue 9/22/2020 6:40:22 AM

@minvws.nl]

Ha, eens met jouw lijn tav inzet g-brief! Ik blijf het ergens gek vinden om nu al geld weg te geven terwijl gemeenten nihil

ramen, maar als we t hiervoor kunnen doen lijkt me dat prima (en ik maak uit mailwisseling op dat gemeenten bedrag van BEd
BEYEibok kennen).

Over andere punt bel ik je zo even.

Verzonden: maandag 21 september 2020 17:54

Aan:[IESEEXE@ minvws.ni>
Onderwerp: RE: Terugkoppeling en proces: vooroverleg BO VNG-Rijk

Lukt het jou op onderstaande spoedig een reactie te geven? Het bedrag van EEN ont dan op tafel te liggen en wordt bij
akkoord in het BO het gemeentefonds ingeschoven. Aan onze kant moeten we dat dan nog wel bij BUR zien te dekken. In de

bijlage de bijgestelde raming (nog steeds niet erg overtuigend, maar de best guess).

Overigens zie ik cok nog wel mogelijkheden om in het plusscenario van m.b.t. inhaalzorg/meerkosten sociaal domein,
mocht het zover komen, deze g-briefkosten als uitruil weg te strepen (en zo betaalt FIN met een omweg alsnog voor de g-

brief..).

Daarover gesproken heb ik net uitgebreid bijgepraat a _© 2 | FIN is er op gebrand om een deal te maken en ik kreeg de

indruk dat ze daarin best wat flexibiliteit willen hanteren om de deal rond te maken. Ik heb het niet specifiek over plusscenario’s
gehad, maar wel benoemd dat gemeenten grote moeite hebben met de onzekerheidsmarges. Plusscenario lijkt me niet compleet
onbespreekbaar, m.i. wel specifiek plusscenario m.b.t. MO (dus over de hele linieIEEE wat gortig. Evt dus met

wegstrepen g-brief|JJEXEERIMaar we missen wel argumentatie -

opplussen om het verdelingsvraagstuk op te lossen (zoals in

de nota genoemd) vind ik vreemd; herverdelen doe je niet met extra middelen. Dus alleen opplussen om gemeenten over de

streep te trekken?

Groet

ver:IEEE
Verzonden: maandag 21 september 2020 11:25

san:IEE BEN minvws.ni>
Onderwerp: FW: Terugkoppeling en proces: vooroverleg BO VNG-Rijk

IEE
Beleid wil de g-brief-compensatie meteen als beslispunt agenderen bij het BO van woe wel de raming nog rammelt (ik
heb gevrazgd om een tweede check), zou het m.i. niet verkeerd zijn als we dit nu voor kunnen afkaarten met

gemeenten. Scheelt veel gedonder (en we hebben nog genoceg dossiers waar gedonder van komt). Aangezien we het bij BUR
willen regelen moeten de middelen ook wel direct/ z.s.m. overgeheveld worden. Hoe kijk jij hier tegenaan?

Groet

var:IEEE
Verzonden: maandag 21 september 2020 11:01

aan:IEEE)BEEEETo vs >;EEEBEET«inves i>
Onderwerp: RE: Terugkoppeling en proces: vooroverleg BO VNG-Rijk

Aanvullend puntje: als we ‘'m nu definitief vastpinnen voor 2020 en richting gemeentefonds brengen, willen we gemeenten dan

ook nog verzoeken om de kosten bij te houden? Lijkt me dan niet nodig/wenselijk — anders kan het alleen maar weer een hoger
bedrag worden. Overeenstemming is dan in het BO dat gemeenten akkoord zijn dat ze het voor dit bedrag kunnen realiseren.

Verzonden: maandag 21 september 2020 10:52

aan:IEEE)BESET© invws.o >;INCE)<BCEETIo ni ws n>;
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) minvws.n >; IEE EEE © minvws.ni>
cc: ) JEEES@minvws.nl>
Onderwerp: RE: Terugkoppeling en proces: vooroverleg BO VNG-Rijk

Ik kijk er nog wel even naar en zal het dan meedelen aan VNG.

Verzonden: maandag 21 september 2020 09:58

Onderwerp: RE: Terugkoppeling en proces: vooroverleg BO VNG-Rijk

Oké, wie raamt a NEE

Grt

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

van:INCEBERETivinvws oiDatum: maandag 21 sep. 2020 9:51 AM

) <BR @invvis.t~ ICETS)-SNEKETIN0 vinvs 11>
(@minvws.nl>

Onderwerp: RE: Terugkoppeling en proces: vooroverleg BO VNG-Rijk

Raming is wel grove schatting waarvan VNG volgens mij heeft aangegeven die niet te kunnen onderschrijven. Betekent ook niet

dat ze het er mee oneens zullen zijn... Vraagt denk ik even afstemming met VNG of ze zich kunenn vinden in het vastpinnen van

dit definitieve bedrag. Lijkt mij iig erg redelijk.

Aantal besmettingen en dus aantal mensen in quarantaine loopt rap op. En het is regionaal verschillend.

De schatting var EREEN van 3 weken terug.

Ongv 10-15% van besmette personen of mensen die volgens BCO in aanraking zijn geweest met besmet persoon, gaat niet in

quarantaine.

Groet,

Verzonden: maandag 21 september 2020 09:30

minus. IEEE inv.IEE

ominuws i>IEE< minus.

Onderwerp: RE: Terugkoppeling en proces: vooroverleg BO VNG-Rijk

Is de raming voldoende concreet om nu een definitief bedrag vast te pinnen voor 20207 Vorige week was er immers nog sprake
van kosten die nagenoeg nihil zouden zijn, of in ieder geval hoogst onzeker. Verzoek om de raming nogmaals goed na te lopen.

Nu wordt bijvoorbeeld uitgegaan van 100% van het aantal besmette mensen dat in quarantaine gaat. Is dat reéel? Kloppen de

overige aannames?

Verzonden: maandag 21 september 2020 09:11

ominvws.n>;ICES)CETo irs.» IEEE,
minus.IEE) EXE ins.

Onderwerp: RE: Terugkoppeling en proces: vooroverleg BO VNG-Rijk
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Ja klopt, m.i. moeten we het overmaken naar gemeenten en moeten we dat ook nu regelen (toevoeging aan AU , cluster Wmo).
@ EEA ben jij het daarmee eens?

EE

Verzonden: maandag 21 september 2020 09:02

Aan:

cc;

Onderwerp: RE: Terugkoppeling en proces: vooroverleg BO VNG-Rijk

Hier kan ik zeker mee uit de voeten.

Enige dat voor mij nog
_enigszi

oven de markt hangt is hoe we om willen gaan met compensatie.
Er is/wordt bij BUR nu eregeld. Dit moeten we volgens mij wel nog dit jaar uitgeven cg overmaken naar gemeenten,
want anders vloeit dit normaliter terug naar FIN.

) JEEEESE© minvws.ni>
@ minvws.nl>

@minvws.nl>;

Daarom mijn vraag:
- Willen we nu al een definitieve afsprazk maken? Is dat haalbaar?

- Of willen we een voorschot uitkeren van 5.1.2b

Is het nog mogelijk om dit vanochtend te beslissen?

Groet,

Verzonden: vrijdag 18 september 2020 17:40

Onderwerp: RE: Terugkoppeling en proces: vooroverleg BO VNG-Rijk

Bijgevoegd de ledenbrief van VNG.

En hieronder voorstel voor beslispunt:

Kan je hier mee uit de voeten?

Groet

Verzonden: vrijdag 18 september 2020 15:33

Aan:IEEE)BERETo in <..-;EENBEETinves n>
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cc:IGENSEEN© inves. >;IEE) BEE inves.
Onderwerp: RE: Terugkoppeling en proces: vooroverleg BO VNG-Rijk

Dank voor de toelichting over sociale quarantaine.
Ik wil graag even overleggen in welke mate deze toelichting integraal in de agenda voor het BO kan. Opdat VNG ook de info

heeft 0.b.v. waarvan zij kunnen instemmen.

Met VNG heb ik afgesproken om maandag de agenda te versturen.

Groet,

Verzonden: vrijdag 18 september 2020 11:40

qc; @minvws.nl>

Onderwerp: RE: Terugkoppeling en proces: vooroverleg BO VNG-Rijk

+oIEE

N.a.v. de wens van|EEIEgop quarantaine box ook mee te nemen in BO (en het verzoek van[JEIEEMom een notitie op te stellen)
heb ik een korte notitie gemaakt. EEN zou dit mee kunnen in jullie set richting [EXIE Kan evt als bijlage.

Inhoudelijke traject loopt via IEEE maar doel is vooral om de gemaakte financiéle afspraken hierover vast te stellen in BO.

Grt [RFA

Verzonden: donderdag 17 september 2020 14:35

minvws.nl>;

Onderwerp: Terugkoppeling en proces: vooroverleg BO VNG-Rijk

Urgentie: Hoog

Beste allen,

We hebben afgesproken dat BO van 23/9 | EEG en 29/9 MIN zullen gaan over Corona gerelateerde onderwerpen:
-  Meerkosten Corona

-  Coronabox

Naar BO op 7 oktober gaan:

IEEoor 2022

Structurele meerkosten jeugd

En aanzuigende werking abonnementstarief

De achtergrondnotititie wordt wel voorbereidt.

Verder afgesproken dat voor de Corona meerkoste
i i

efi maken voorstel)
Er is aandacht voor mogelijke verdelingsknelpunten zowel over domeinen heen als tussen

gemeenten bij MO

Ook wordt begonnen met het aanhalen van de gemaakte afspraken in maart/april.

Deze notitie gaat vrijdagmiddag in de tas van EXER
Zijn tas gaat vrijdag om 15 uur, dus dan moeten de stukken afgestemd bij de dienstpostbu JEEERkiin.
Maandagochtend koppe!t[EXER erug en kan hij even een toelichting geven aan de minister.
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EEE «an er dan ook een notitie over de quarantaine-box mee? Daar zijn geen financiele knelpunten meer, wij lossen het

knelpunt VWS breed bij de BUR op.

Dinsdag is er nog ambtelijke afstemming op directeuren niveau met BZK FIN en VNG

Woensdag is dan het BO, zou fijn zijn als we er dan uit kunnen komen.

Met vriendelijke groet,

Ministerie van VWS

Parnassusplein 5

2515 XP Den Haag
5.1.2e

—--—-Qorspronkelijke

)<SEEEl© minvws.ni>
Verzonden: maandag 14 september 2020 16:33

size MW size MsiWMaia]Aan: 5.1.2e 0); 5.1.2e .

EE); 5.1.2e ); 5.1.2e )

Onderwerp: vooroverleg BO VNG-Rijk

Tijd: donderdag 17 september 2020 13:30-14:00 (UTC+01:00) Amsterdam, Berlijn, Bern, Rome, Stockholm, Wenen.

Locatie: Webex

14-9-2020

11-9-2020



198836

Hebt u hulp nodig? Ga naar http://help.webex.com


